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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Lép-e végre a kormány a balatoni nádasok 
megmentése érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Újabb tömeges nádpusztulásról érkezett hír a Balaton mellől, ezúttal Alsóörs térségéből. A 
Párbeszéd-ZÖLDEK már több alkalommal figyelmeztette a kormányt a problémára, konkrét 
megoldási, intézkedési javaslatokat is téve.
 
Kérem, hogy válaszoljon a kérdéseimre.
 
A legutóbbi, 2020-as balatoni nádas-felmérés óta, ami azt állapította meg, hogy az első osztályú 
nádasok mennyisége az egyharmadára csökkent, történt-e újabb vizsgálat, illetve zajlik-e 
folyamatos monitoring a Balaton vízvédelmi szempontból létfontosságú nádasai esetében?
 
Pontosan mekkora területű nádas pusztult el a tó partján és berkeiben a környezeti ártalmak, illetve 
a túlzott beépítés következtében 2020 óta?
 
Milyen intézkedéseket tervez a kormány, hogy a legnagyobb károkat okozó ingatlanberuházásokat, 
lakópark- és kikötőépítéseket korlátozza?
 
Hajlandó-e a kormány támogatni a Párbeszéd-ZÖLDEK a balatoni nádasok és berkek ex lege 
védelmére, illetve a tó vitorlásokkal kapcsolatos teherbíró képességének felmérésére vonatkozó 
javaslatait?
 
Tisztelettel,
Szabó Rebeka
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